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Plats och tid Sammanträdesrum Västkusten, Norrgatan 25, klockan 9.00 – 11.45 

Beslutande Lena Språng (C), ordförande 

Jenny Bolgert (S), vice ordförande 

Sven Andersson (M) 

 

Övriga deltagare Katarina Sundberg, förvaltningschef §§ 25-26, 29-35 

Sebastian Larsson, nämndsekreterare 

Mari Hagborg Lorentzon, avdelningschef fritid 

Mariella Sivertstrand, avdelningschef kultur 

Håkan Gustafsson, enhetschef anläggningar § 30 

Johan Suomela, controller §§ 25-26 

Ulrika Hernant, kvalitétscontroller §§ 25-27 

Erika Sjöwall, verksamhetsutvecklare §§ 25-29 

Mia Svedjeblad, lokalstrateg § 34 

Martin Josander, VD Varberg Arena 

Utses att justera Jenny Bolgert (S) 

Justeringens plats 

och tid 
Kultur- och fritidsförvaltningen, Norrgatan 25, 15 mars 2021 

Sekreterare Sebastian Larsson Paragraf 25-35 

Ordförande Lena Språng (C) 

Justerande Jenny Bolgert (S)   
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Justerandes signatur Utdragsbestyrkande Datum 

 

 
 § 25 Dnr  
 
 

Fastställande av föredragningslista 

Föredragningslista ändras enligt följande 
 

1. Paragraf 34 – ”Ökad investeringsram objekt 34042, kyrkskolan” 
tillkommer. 

2. Paragraf 35 – ”Konst i tunnelbygget under Varberg – information” 
tillkommer. 

¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯ 
Protokollsutdrag:  
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Justerandes signatur Utdragsbestyrkande Datum 

 

 
 § 26 Dnr KFN 2021/0010 
 
 

Månadsrapport januari-februari 2021 

Beslut 
Arbetsutskottet föreslår kultur- och fritidsnämnden besluta 

 

1. godkänna månadsrapport för januari-februari 2021 
2. godkänna förvaltningens handlingsplan i syfte att nå en ekonomi i 

balans. 
 
¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯ 

Beskrivning av ärendet 

Den ekonomiska uppföljningen redovisas på något annorlunda sätt jämfört 
med tidigare år då fokus låg mer på konto och ansvar. Förändringen beror 
huvudsakligen på att man beslutat om en ökad enhetlighet inom 
kommunen varför samtliga nämnder uppmanas att följa upp ekonomin och 
budget på samma detaljeringsnivå. Detaljeringsnivån är fastställd till 
verksamhet i tre positioner vilket är i linje med hur kommunen rapporterar 
ekonomisk statistik till SCB. Beslutet har också att göra med ett 
perspektivskifte från det traditionella ansvarsbegreppet till en mer 
verksamhetsorienterad budget och uppföljning.  
 

Beslutsunderlag 

Bilaga 1: Månadsrapport januari-februari 2021 
Bilaga 2: Handlingsplan 2021 
 

Övervägande 
Pandemin fortsätter att påverka våra verksamheter där man ser en vikande 

efterfrågan på många av våra tjänster. Det leder i sin tur till stora 

intäktstapp vilket är huvudorsaken till att förvaltningen i dagsläget 

prognosticerar ett underskott på 1 730 tkr. Inga avvikelser rapporteras i 

investeringsbudgeten.  

¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯ 
Protokollsutdrag: Click here to enter text. 
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 § 27 Dnr KFN 2021/0025 
 
 

Internkontrollplan 2021 

Beslut 

Arbetsutskottet föreslår kultur- och fritidsnämnden besluta  
 

1. anta förslag till internkontrollplan för 2021 med föreliggande 
riskanalys som underlag.  

 
¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯ 
Kultur- och fritidsnämnden har enligt kommunallagen ansvaret för den 
interna kontrollen inom sitt verksamhetsområde. Syftet med internkontroll 
är att säkerställa att verksamheten bedrivs i enlighet med mål och riktlinjer, 
att de offentliga resurserna hanteras på ett effektivt och ändamålsenligt sätt 
samt att nämnden har möjlighet att utöva kontroll över sitt ansvarsområde. 
Genom att systematiskt arbeta med internkontroll identifieras förbättrings- 
och utvecklingsområden samtidigt som återkoppling sker till 
verksamheterna. 

Den årliga internkontrollplanen baseras på en riskanalys. Nämnden 
beslutar utifrån analysen om ett antal kontrollpunkter för innevarande år. 
Återrapportering om hur kontrollpunkterna hanterats ska ske efter beslut 
av nämnden. I enlighet med den av fullmäktige antagna strategin för 
internkontroll ska nämnden också senast under mars månad innevarande 
år lämna in en internkontrollplan. Resultatet av uppföljningen ska lämnas 
till kommunstyrelsen senast 31 mars påföljande år.  
 

Beslutsunderlag 
1. Internkontrollplan 2021 

2. Riskanalys 2021 

 

Övervägande 
Förvaltningen har genomfört en riskkartläggning över ett antal områden 

som bedömts vara relevanta att granska i den interna kontrollen. Varje 

riskområde har bedömts utifrån kriterierna sannolikhet och konsekvens. 

Därefter har de graderats och placerats på en riskkarta vilket ger en 

indikation på riskens sannolikhet och effekt om risken inträffar. 

 
Kultur- och fritidsnämnden beslutade 2021-03-02 ge förvaltningen i 

uppdrag att ta fram en internkontrollplan för 2021 innehållande punkterna: 

 Delegationsbeslut 

 Ärendeprocessen 

 Lagstiftning och praxis kring pandemin 

 Tillgänglighetsdirektivet 

 Hälsa och trötthet hos personal 
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 § 28 Dnr KFN 2021/0002 
 
 

Namnsättning Mötesplats 2U 

Beslut 

Arbetsutskottet beslutar 
 

1. bevilja uppskov med att inkomma med förslag till namn på 

kyrkskolans lokal till april månads nämndsammanträde. 

¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯ 

Beskrivning av ärendet 

Enligt beslut på kultur- och fritidsnämndens arbetsutskotts sammanträde 
den 14:e januari 2021 ska förvaltningen återkomma med ett väl förankrat 
namnförslag på kyrkskolans lokaler till mars månads nämndsammanträde. 
 

Beslutsunderlag 
1. Beslutsförslag 2021-03-04 

2. Kfnau § 2 20210114 – Namnsättning Mötesplats 2U 

 

Övervägande 
Då verksamheten behöver mer tid på sig att leverera ett väl genomarbetat 

förslag till nämnden så önskar man återkomma i frågan vid april månads 

sammanträde. 

¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯ 
Protokollsutdrag: Click here to enter text. 
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 § 29 Dnr KFN 2021/0040 
 
 

Digitalisering av Varbergs teater 

Beslut 

Arbetsutskottet föreslår kultur- och fritidsnämnden besluta 
 

1. uppdra åt kultur- och fritidsförvaltningen att fortsätta undersöka 

förutsättningarna att digitalisera Varbergs teater samt undersöka 

förutsättning för kommungemensam ansökan om extern 

medfinansiering. 

¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯ 

Beskrivning av ärendet 
Sveriges biografer är numera digitaliserade och sedan årsskiftet 2013 

distribueras film enbart i digital form. Varbergs teater saknar digital 

utrustning, vilket innebär att urvalet filmer som kan visas där är ytterst 

begränsat. De flesta filmbolagen tillåter enbart digitala visningar, vilket gör 

att det idag inte är möjligt att driva en biograf utan digital utrustning. 

 

I Varberg finns två etablerade filmklubbar, Varbergs Filmklubb och 

Barnens Bio som tidigare hållit sina filmvisningar på Bio Capitol. Sedan en 

tid tillbaka renoveras denna och klubbarna har därför visat sina filmer på 

Varbergs Teater (utifrån befintliga pandemirestriktioner). Det är inte helt 

enkelt att återgå till biografen efter renovering, då den största salongen 

kommer att rymma ca 75 besökare. Varbergs filmklubb har ett stort antal 

besökare, i snitt 190. Svårigheter finns också för Barnens Bio som inte 

kunnat erbjudas en lämplig tid för sina visningar.  

 

Då Bio Capitol har svårt att tillgodose filmklubbarnas behov, har de vänt sig 

till kultur- och fritidsförvaltningen för stöd. Detta var initialt 

utgångspunkten för en ansökan för medel till digitalisering av teaterlokalen 

för att stödja filmvisning. 

 

Beslutsunderlag 

1. Beslutsförslag 3 mars 2021 

2. Ekonomisk kalkyl 

 

Övervägande 

En digitaliserad salong öppnar upp för att möta distributörens 
visningskrav. Verksamheten behöver även kunna matcha kulturbranschens 
förändrade förutsättningar under och efter en pandemi såsom Corona. 
En digitaliserad salong skulle öppna upp för möjligheten att bredda 
kulturenhetens verksamhet såsom: 
1. Visningar av högkvalitativa konserter, filmer, föreställningar inom 

scenkonstområdet såsom dans, teater, nycirkus med mera.  

2. Erbjuda externa kunder möjligheten att arrangera digitala evenemang.  
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3. Visa invigningar av filmfestivaler 

4. Ta in världen på Varbergs teater via scenkonstens alla uttryck live. Flera 

stora internationella aktörer såsom Metropolitan och Cirque de Soleil 

erbjuder livesändningar som kräver digitaliserad salong. Ett redan 

upparbetat samarbete med Folkets hus och parker, som äger rätten till 

livesändning för flera sådana instanser, finns. 

5. Erbjuda skolbiovisningar. Detta sker primärt på dagtid och skulle inte 

krocka/konkurrera med övrig verksamhet. 

6. Föreläsningar av typen Ted Talks 

7. En digitaliserad salong öppnar även upp för kulturskolans och 

ungdomsenhetens verksamheter att exempelvis visa egenproducerad 

film.  

 
Kultur- och fritidsförvaltningen ser en utvecklingsmöjlighet i ett samarbete 

med de existerande filmklubbarna. Där kan man med stöd av varandra 

erbjuda ett komplementutbud av kvalitetsfilm, som inte heller konkurrerar 

med det kommersiella utbud som Bio Capitol erbjuder. Att samköra 

arrangemang mellan Kultur och Bibliotek och exempelvis Barnens Bio kan 

ge besökaren en större kulturupplevelse och fler möjligheter till aktiviteter 

som äger rum när de ändå är i huset.  

Föreningarna söker medel för utrustning och installation hos Svenska 
Filminstitutet, max 300.000 kr, med villkoret att kommunen skjuter till 
samma summa.  
Övriga medel sökes hos medfinansiär, d.v.s. 400.000 kr. 
Total kostnad enligt offerter ca 1 milj. 
¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯ 
Protokollsutdrag: Click here to enter text. 
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 § 30 Dnr KFN 2021/0027 
 
 

Lokalanpassning - omklädningsrum Varberg 
Energi Arena 

Beslut 

Arbetsutskottet föreslår kultur- och fritidsnämnden besluta 
 

1. godkänna åtgärdsvalsstudien 

2. hemställa hos servicenämnden att avsätta max 320 tkr ur 
servicenämndens investeringskonto 32220 ”anpassning fastighet” 

avseende lokalanpassningar i Varberg Energi Arena. 
¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯ 

Beskrivning av ärendet 
Varbergs GIF hyr idag ett omklädningsrum på årsbasis för sitt seniorlag, 

som spelar i division två. Då seniorlaget har en spelartrupp som uppgår till 

ca 25 spelare, som vissa år kan var fler, innebär det att det är mycket trångt 

att byta om. Att riva väggen till närliggande förråd, som man tidigare har 

gjort för att utöka ytan till Varbergs Bois, gör att man möter behovet av ett 

större omklädningsrum på ett bra sätt. Varbergs GIF har påpekat behovet 

av större omklädningsrum under ett flertal år. Varbergs GIF nyttjar 

omklädningsrummet tre till fyra gånger per vecka under fotbollssäsong. 

 

Beslutsunderlag 
1. Åtgärdsvalsstudie för lokalanpassning av Varberg Energi Arena. 

 

Övervägande 
Ovan beskriven insats ses som en bra lösning som möter de krav på god 

omklädningsrumsmiljö vad det gäller yta och ventilation för en spelartrupp 

på ca 25 spelare.  

¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯ 
Protokollsutdrag: Serviceförvaltningen 
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 § 31 Dnr KFN 2021/0039 
 
 

Uppdrag att ta fram en ny biblioteksplan 

Beslut 

Arbetsutskottet föreslår kultur- och fritidsnämnden besluta 
 

1. ge förvaltningen i uppdrag att skriva en ny biblioteksplan  

2. att uppdraget ska genomföras under 2021. 

¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯ 

Beskrivning av ärendet 

En biblioteksplan bör vara så aktuell som möjligt och helst gälla 

under en given tid. De flesta biblioteksplaner brukar gälla i tre till 

fyra år. 

Varbergs biblioteks nuvarande biblioteksplan antogs av kultur- och 

fritidsnämnden år 2014. Planen har inget slutdatum utan revideras 

varje år. Då biblioteksplanen är föråldrad i sitt innehåll och stora 

delar av verksamhetsbeskrivningen inte längre stämmer, bör en ny 

och tidsbegränsad plan tas fram. 

 

Beslutsunderlag 
1. Beslutsförslag 4 mars 2021 

2. Nuvarande biblioteksplan 

 

Övervägande 

Kultur- och fritidsnämnden behöver en ny biblioteksplan vilket 

föranleder ärendet. 

¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯ 
Protokollsutdrag: Click here to enter text. 
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 § 32 Dnr KFN 2021/0035 
 
 

Arrangemang i samband med den 
internationella minnesdagen för förintelsens 
offer 

Beslut 

Arbetsutskottet föreslår kultur- och fritidsnämnden besluta 
 

1. uppdra åt förvaltningen att ta fram förslag på övergripande upplägg för 

framtida uppmärksammande av den internationella minnesdagen för 

Förintelsens offer 

2. att i budgetarbete inför 2022 även uppta äskande motsvarande 

kostnader för föreslagets upplägg 

3. att förslag på beslut kring upplägg rapporteras till nämnden i juni 2021. 

¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯ 

Beskrivning av ärendet 
Morgan Börjesson (KD) väckte 2019 initiativärende om att utreda 

förutsättningarna för att genomföra en förintelsens minnesdag 27 januari 2020. 
Kommunstyrelsen beslutade att ge kommunstyrelsens förvaltning i uppdrag att i 

samråd med övriga berörda förvaltningar utreda förutsättningarna för att 

genomföra en förintelsens minnesdag 27 januari 2020 samt vid ett positivt utfall 

göra denna till en årligen återkommande minnesdag.  
Kommunstyrelsens förvaltning arrangerade en minneskväll på Varbergs teater 27 

januari 2020 och i samband med slutrapport och utvärdering diskuterades lämplig 

förvaltning för kommande arrangemang och kultur- och fritidsförvaltningens 

lämplighet betonades från flera håll med hänsyn till arrangemangserfarenhet och 

möjlighet till effektivare och mer professionell insats både avseende personal och 

lokaler. Mot bakgrund av detta uppmanar kommunstyrelsen kultur- och 

fritidsnämnden att ansvara för framtida arrangemang kring minnesdagen. 

 

Beslutsunderlag 
Beslutsförslag 4 mars 2021 

Kommunstyrelsen 26 januari 2021, § 14 

 

Övervägande 
Minnesdagen för förintelsens offer är en viktig dag att uppmärksamma och 

ska kommunen ta ansvar bör det ske på ett värdigt och organiserat sätt.  

Kultur- och fritidsnämnden har erfarenhet av att ansvara för aktiviteter och 

arrangemang, ensamma och via andra aktörer. Detta är dock ett uppdrag 

som är av en annan typ än det nämnden normalt hanterar och det finns ett 

antal perspektiv att utreda, bland annat 

  

 Vad är rimlig omfattning och kostnad för uppmärksammande av en 

minnesdag? 
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 Ska uppmärksammandet vara lika omfattande varje år eller bör 

omfattningen variera och t ex vara större vid exempelvis jämna 

tiotal år? 

 Kan ansvaret delas med föreningar och/eller andra organisationer? 

 Vilka interna roller behövs och ska ha ansvar för uppdraget? 

 

Det finns självklart också ett antal andra dagar som olika grupper finner 

intressant att uppmärksamma. Ett sådant ställningstagande bör inte ingå i 

uppdraget utan avgränsning görs utefter uppdrag från kommunfullmäktige. 

¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯ 
Protokollsutdrag: Click here to enter text. 
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 § 33 Dnr  
 
 

Förvaltningen informerar 

Arbetsutskottet beslutar 
 

1. godkänna informationen och lägga den till handlingarna 
¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯ 
Förvaltningschef Katarina Sundberg informerar: 
 

1. att Martin Josander kommer tillträda som tillförordnad 
förvaltningschef efter henne samt introducerar honom för 
arbetsutskottet. 

 
Avdelningschef Mari Hagborg Lorentzon informerar: 
 

1. att bidragsutredningen fortlöper och många föreningar har valt att 
svara på den utskickade enkäten 

2. att man undersöker ifall någon förening hamnar i kläm i och med de 
ändrade redovisningsreglerna kopplat till pandemin (lokala 
aktivitetsstödet) 

3. hur arbetet fortlöper kring följeforskning Aktiv senior 
4. att inga anläggningar påverkas av maxtaket på 500 personer i 

enlighet med folkhälsomyndighetens besked. 
 
Avdelningschef Mariella Sivertstrand informerar: 
 

1. att man avser att justera en kommunikatörstjänst i tjänstgöringsgrad 
då nuvarande tjänst inte täcker det behov som finns 

2. att alla meröppna bibliotek i kommunen nu är öppna. 
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 § 34 Dnr KFN 2018/0018 
 
 

Ökad investeringsram objekt 34042, Kyrkskolan 

Beslut 

Arbetsutskottet föreslår kultur- och fritidsnämnden besluta 
 

1. hemställa hos kommunstyrelsens arbetsutskott att bevilja en ökad 

investeringsram om 700.000 kr för investeringsobjekt 34042 samt  

ökad ramförstärkning för framtida hyra med 25.000 kr. 

¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯ 

Beskrivning av ärendet 
Fullmäktige beslutade den 12 november 2019 att avsätta 7 500 tkr för 

ombyggnation av Kyrkskolan till ett aktivitetshus för kultur- och 

fritidsnämndens verksamheter. Befintlig ungdomsgård i Tvååker kommer 

att flytta över verksamheten till Kyrkskolan då befintliga lokaler inte är 

funktionella eller erbjuder en god arbetsmiljö. Utöver ungdomsgård är 

Kyrkskolan tänkt att inrymma kulturskolan, aktiv senior, FUNKA, 

föreningsverksamhet och logimöjlighet. Det erbjuder en mötesplats i 

Tvååker med fler aktiviteter och verksamheter. 

 
Samhällsutvecklingskontoret, som gett Varbergs fastighets AB i uppdrag att 

genomföra ombyggnation, meddelar att efter två anbudsrundor ligger de 

anbud entreprenörer lämnat fortsatt över avsatt produktionsbudget.  

Investeringsbudget fördelas 6 430 tkr för ombyggnation och 1 070 tkr för 

inventarier. Inriktningen har varit att öppna upp ytor i byggnaden och 

skapa bra och översiktliga ytor. I investeringsram ligger dessutom poster 

för ventilationsbyte och underhållsåtgärder. Riskpengen har ökats upp då 

produktionskostnad ökat med 10 % och då det är gammalt hus som byggs 

om. 

 
Vid styrgruppsmöte den 5 mars 2021 blev det tydligt att justering av 

beslutad investeringsram krävs för att gå vidare i genomförandet. 

Förvaltningen ombads beskriva möjliga besparingsåtgärder och vilka 

konsekvenser dessa medför. 

 

Beslutsunderlag 
Presentation från styrgruppsmöte 2021-03-05 

 

Övervägande 
Att bygga om en tomställd lokal som Kyrkskolan är en klok lokalutveckling. 

Att omlokalisera ungdomsgården i Tvååker och möjliggöra för fler 

aktiviteter och verksamheter i byggnadens två våningsplan ökar 

nyttjandegraden då lokalerna används fler timmar per dygn och blir en bra 
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mötesplats över generation- och verksamhetsgränser.  

Efter första anbudsrundan diskuterades åtgärder för att minska kostnader. 

Förvaltningen har behov av ett lås- och passersystem med digital hantering 

för bokning, styrning av dörrar mm. Det skapar flexibilitet i lokaler och för 

verksamheter samt minskar risken att fysiska nycklar försvinner. En 

kraftigt minskad insats för utemiljön diskuterades vilket förvaltningen ser 

viktigt för att skapa trygghet och bra ytor för säker parkering, umgänge och 

mötesplats. Det är viktigt att de lokaler förvaltningen använder är fullt 

tillgängliga så alla kan inkluderas i verksamheterna. 

Den investeringsram på 1 070 tkr som finns beslutad för inventarier ses 

svår att minska. Kyrkskolan, drygt 400 kvm på två våningar, ska möbleras 

och utrustas med modern teknik för de olika inriktningar som 

verksamheterna har. Jämförelse med aktivitetslokalen i Kungsäter (90 

kvm) där möbler och teknik kostade 350 tkr. Verksamheterna kommer ha 

fokus på återhållsamhet och samnyttja mycket utrustning. Ungdomsgården 

arbetar sedan tidigare med återbruk och strävar att hitta bra lösningar. 

¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯ 
Protokollsutdrag: Jenny Jakobsson, 

samhällsutvecklingskontoret 

Kommunstyrelsens arbetsutskott 
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Konst i tunnelbygget under Varberg - 
information 

Arbetsutskottet beslutar 
 

1. godkänna informationen och lägga den till handlingarna 
¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯ 
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